8D Love @ Taiwan . Alishan

D	Bft	Lunch	Dinner	Hotel used or similar class	
1		+	Own Expenses	4★Taoyuan Tao Garden Hotel	
2	In Hotel	Own Expenses (Jiufen)	Own Expenses (Fengjia Night Market)	4★Taichung Reve Hotel	
3	In Hotel	Authentic Kiln Chicken	Alishan Cuisine	3★Alishan Shermuh Hotel (Basic accommodation) / 3★ Wunsun Hotel (Basic accommodation) / 4★Jaiyi Maison De Chine / 4★ Golden Pacific Hotel	
4	In Hotel	Tsou Native Aboriginal Cuisine	Own Expenses (Liuhe Night Market)	4★Kaohsiung Garden Villa/ 4★Kaohsiung Just Sleep	
5	In Hotel	Meinong Hakka Feast	Dinner @ Hotel	5★Taitung Formosa Naruwan Hotel & Resort / 5★Taitung Luminous Hot Spring Resort & Spa	
6	In Hotel	Peinan Native Aboriginal Cuisine	Dinner @ Hotel	5★Hualien Parkview Hotel	
				TWN8LA	TWN8LB
7	In Hotel	Taiwanese Steamboat	Hai Pa Wang (Taiwanese Cusine)	4★ Chateau De Chine or similar	5★Courtyard by Marriott or similar
8	In Hotel	Own Expenses	+		



Alishan Zhushan Sunrise

Day 1: Singapore → Taipei – Hsimenting

[Hsimenting] Combination of the Japanese, American and the Chinese culture has make this place the most fashionable area where funky designs, fashion design, latest software, gaming, has seen this place populated with many teenagers and youngster's favourite hangouts in Taipei. Besides having so much fun and entertainment, comes to food and beverage there is the famous "Ah Zhong Noodle", Bubble Milk Tea and etc.

Day 2: Taoyuan - Taipei - Shenkeng Toufu Street (Free! Toufu Ice Cream) - Yilan - Jiufen - Taichung. Fengjia Night Market

[Shenkeng Toufu Street] Located at the lush green mountainous area of Shenkeng Township. Its magnificent scenery and rise of the renowned Shenkeng tofu in recent years has attracted countless visitors. Both sides of the old street are filled with various small eats, art shops and stalls that enable visitors to shop and eat at the same time! Known for its tofu, one should not miss out the array of tofu dishes on Shenkeng Toufu Street. (Exclusive arrangement! Free 1 cup of Toufu Ice Cream per person.)

【Jiufen】 Sense the strong ancient aura as you roam the old fashioned alleys, shop houses that is built in the olden Taiwanese style connecting one another throughout the whole alley. Taste delicious local delicacies like Taiwanese beef noodles, red bean meat ball, taro, sweet potatoes and etc.

Fengjia Night Market The largest night market in Taiwan, a great place for a variety of novel, interesting snacks and trendiest clothes at reasonable prices. Try the delicious snacks like "cheese and potato", "honey lemon aloe vera", "paper cake" and etc.

Day 3: Taichung – Nantou. Sun Moon Lake – Wenwu Temple – JiaYi. Dijiu Suspension Bridge – FenQiHu Train Station – FenQiHu Old Street

[Sun Moon Lake] Ranked amongst one of Taiwan's top tourist destinations, Sun Moon Lake got its name because its northern precinct resembles the sun while its southern part has the shape of a crescent moon.

Wen Wu Temple This temple is built to enshrine and worship Confucius, Guan Gong and Yue Fei.

[Dijiu Suspension Bridge] Also known as the Lovers' Bridge which situated in the middle of a deciduous forest, with the cascading waters from the river running below. The river is fed by three tall and magnificent waterfalls, with water falling from hundreds of feet from above. The captivating scenery and refreshing air paints a romantic painting and the enchanting bridge is definitely perfect for photo taking.

TenQiHu Train Station The halfway point along the Alishan Railway. Alishan was one of four major logging areas in Taiwan from the early part of the last century up to about two decades ago. Some of those involved in the forestry industry stayed behind after the logging had stopped, and their descendants continue to pass on the area's railway history and culture to visitors.

[FenQiHu Old Street] FenQiHu's old street features souvenirs of its forestry railway heyday including railway lunchboxes and "train cakes". The shops along this street also sell local products such as Alishan wasabi, high mountain tea and cedar chips and sachets. Do not miss out the famous railway lunchbox when visiting the old street. (Lunchbox at own expense.)

Day 4: *Alishan Zhushan Sunrise (includes Zhushan sunrise viewing train ride) – Alishan Forestation Recreation Area – Tsou Cultural Tribe Village – Kaohsiung. Liu He Night Market

【Alishan Zhushan Sunrise】 The sunrise at Alishan is what draws throngs of visitors to the mountain's summit in central Taiwan. Take the [sunrise viewing train] from Alishan station to Zhushan Station, the highest train station above sea level. Witness a ball of intense white light bursting into the sky as its majestic glow filtered through the misty clouds circling the mountain peaks. Take a deep breath of fresh air, and admire the beauty of nature. (*Note: Morning call at about 4am to prepare to witness the spectacular Alishan sunrise.All activities will be subjected to weather conditions in the mountain range and expected sunrise timetable. Please prepare warm clothing. Average 14-24°C in summer and 5-16°C in winter).

【Alishan Forestation Recreation Area】 A renowned scenic spot in Taiwan, 3000m above sea level with boasting cool weather that support a unique eco-system and scenic beauty. Stroll into the mountains, discover the enchanting natural sights such as Sisters Pond, Sacred Tree, 3 Generation Trees and Shouzhen Temple among others.

Tsou Cultural Tribe Village The Tsous were the first people to settle in Alishan and are dwindling in their numbers. With deft hands and honed skills, the Tsous recreated a small Tsou tribal village for tourists to explore the rich culture of the aboriginals through and participation.

Liu He Night Market One of Kaohsiung's liveliest nightspots. This night market is a popular tourist-shopping place and is always busy from dusk to early dawn. When the night market is open, the street becomes a pedestrian-only area. On weekends, vendors set up a number of dining areas so that tourists can enjoy sit down meals. It features a variety of low priced snacks and a comfortable and safe dining atmosphere.

Day 5: Kaohsiung. Fo Guang Shan Buddha Memorial Center – Meinong Hakka Folk Village – Taitung. Little Yehliu

The Guang Shan Buddha Memorial Center The newly constructed Buddha Memorial Center is built next to the Fo Guang Shan Monastery and serves as a hub for Buddhist education and cultural exchange. The complex faces east and is built along a central axial line. There is the Welcoming Hall, the eight Chinese-styled pagodas that stand for the Noble Eightfold Path, Photo Terrace, Bodhi Square, Memorial Hall, four stupas that symbolize the Four Noble Truths, and the Fo Guang Buddha. (* Will be replacing Fo Guang Shan, if Memorial Center close)

[Meinong Hakka Folk Village] As a traditional Hakka farming village, Meinong Hakka Folk Village is one of the best preserved in Taiwan. Its residents have carefully kept their traditional Hakka customs and traditions, evident in their unique dressing, music and food. Be greeted by oil-paper umbrellas, and a variety of authentic Hakka goodies.

[Little Yehliu] Resembling the topography and rock types of the Yehliu in the Northeast, and thus called "Little Yehliu". This natural landscape is known for its beautiful rock formation, the cellular rock, turtle array rock, etc.

Day 6: Taitung. Three Fairy Platform – Jialu Lan Recreation Area – Shitiping Fishing Habour – Hualien. Taroko Gorge

Three Fairy Platform Classified as a nature reservation in Taiwan, Three Fairy Platform was named after a legend believing that three fairies once rested on this island. Rich in ecology, the island is covered with gigantic rocks filled with beautiful coral reefs and tropical fish, and is said to be the most beautiful place for the undersea exploration in Taiwan.

【Jialu Lan Recreation Area】 Jialulan ("kararuan" in the Amis language) means "the place where people go to wash their hair." For some reason, the nearby rivers are mysteriously rich in minerals, which make the hair shine like never before after being washed here, hence the name. When night falls, you can always view the stars without any obstructions as there is no light pollution here at all. The stars burn so bright that some even look as big as the moon.

Shitiping Fishing Habour Shitiping or "Stone Steps" in Mandarin is a small campground in Taiwan's East Coast National Scenic Area. The campground sits on a beautiful stretch of rocky geology formed by a mixture of coral reefs, sea erosion and cliffs.

【Taroko Gorge】 The magnificent gorge was formed by rushing waters from the mountains, which cut through the marble and granite to create many beautiful narrow ravines with waterfalls and rapids.

Day 7: Hualien - Yilan - Taipei - Aboriginal Local Product - Taipei 101 Shopping Mall - Tienlu Handicraft - LinJiang Street Night Market

【Taipei 101 Shopping Mall】 At 508 meters (1,671 feet) it is the tallest building in the world, and the first skyscraper to break the half-kilometer mark. Taipei 101 has 106 floors (five are below ground), of which the first through fourth above-ground floors are taken up by a huge, classy shopping center (Taipei 101 Mall) packed with expensive designer-label clothing stores and luxury restaurants.

LinJiang St. Night Market Also known as TongHua Night Market, this night market is one of the locals' favourites. Populated with nearly 200 stalls selling a wide array of snack food, check out the tasty popular dishes such as ganban noodles in meat broth, Taiwanese-style hamburgers, oyster noodles, rice noodle soup, and just anything you may be hungering for. At the other side of the street, look out for fashionable goodies at budget price!

Day 8: Taipei → **Singapore**

After breakfast, free at own leisure until meeting time for your flight back to Singapore with fond memories of a wonderful holiday with Hong Thai Travel!





FenQiHu Train Station





Kaohsiung FoGuangShan Buddha Memorial Center



Alishan Forestation Recreation Area



TWN8LA/B_13JAN2023/HN



#02-121 珍珠坊 6533 1788 www.hongthai.com.sg

Note

- During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated on a share.
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
 All hotel ratings are based on local standard and varies in facilities and location. In case of hotel rooms are running full an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.

 4. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- 5. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in
- terms of room type, size & view.

 6. Tour is fully conducted in Mandarin.

8天恋恋台湾. 阿里山

团号: TWN8LA/TWN8LB

第一天: 新加坡 > 台北 - 西门町

【西门町】融合了日式、美式、中式的风格,聚集了五花八门的店面,是年轻人表现自我风格中心,同时可尝到台湾最地道最有名的小吃如卤味、牛肉面、咸酥鸭、糖葫芦、大肠包小肠,还有赫赫有名的阿宗面线、珍珠奶茶、搓冰等等。

第二天: 桃园 - 台北 - 深坑豆腐街 (送! 豆腐冰淇淋) -九份 - 台中。逢甲夜市

【深坑豆腐街】深坑老街位在山青水绿的深坑区,景色优美,近年来以远近驰名的深坑豆腐,吸引众多游客来访。 老街两旁还有各式小吃、艺品的店面及摊位,边逛边试吃,可说是乐趣无穷。深坑以豆腐知名,来到深坑老街, 当然不能错过这儿林林总总的豆腐料理。(特别赠送豆腐冰 淇淋一人一杯)

【九份】位于台北县瑞芳镇,环山面海,拥有变化多端的山海美景;保有着纯朴的旧日生活风貌。1990年代后,因电影《悲情城市》于九份取景,九份的独特旧式建筑,坡地以及风情,透过此片而吸引国内外的注目,也为此小镇重新带来生机,目前已经成为一个很受欢迎的观光景点。

【逢甲夜市】全台湾最大且著名的观光夜市,逢甲夜市的

天数	早餐	午餐	晚餐	住宿饭店或同级	
1		+	自费	4★桃园桃花园饭店	
2	饭店内	自费 (九份)	自费 (逢甲夜市)	4★台中威汀酒店	
3	饭店内	古早味甕窑鸡	阿里山风味餐	3★阿里山神木宾馆 (基本住宿条件)/ 3★文山饭店(基本住宿条件)/ 4★嘉义兆品大饭店/ 4★台中香富大饭店	
4	饭店内	邹族部落原味餐	自费 (六合夜市)	4★高雄莲潭会馆/ 4★高雄捷丝旅	
5	饭店内	美浓客家宴	酒店料理	5★台东娜路湾大饭店/ 5★台东鹿鸣温泉酒店	
6	饭店内	卑南传统料理	酒店料理	5★花莲美仑大饭店	
	饭店内	台式火锅	海霸王创意料理	TWN8LA	TWN8LB
7				4★翰品酒店 或同级	5★六福万怡酒店 或同级
8	饭店内	自费	+		

消费以 「俗搁大碗」为最吸引各路爱好夜市的民众。它以新奇又有趣的小吃的原始地。美味小吃相当多样,例如:起士洋芋,阿伯特制冰淇淋,现压金菊等等。

第三天:台中 - 南投。日月潭 - 文武庙 - 嘉义。天长地久桥 - 奋起湖火车站 - 奋起湖百年老街

【日月潭】碧波晶莹, 湖面辽阔无垠, 群峰倒映湖中, 优美如画。

【文武庙】文武庙建立于1932年,位于日月潭北面山腰上,主祀关帝,另供奉孔子、岳飞而得名。庙宇以金黄色为主,巍峨耸立。

【天长地久桥】天长地久桥是两座单独的钢索吊桥,上为天长桥,下为地久桥。传说,情人携手共度过这两座桥,便能白头偕老,永浴爱河。这里依山傍水,环山围绕,加上清新的空气,经常吸引不少的旅客前往,是个拍摄最佳的景点。

【奋起湖火车站】奋起湖由于是阿里山铁路的中点站,很久以来便是热闹的山城聚落。奋起湖车站是以往蒸气火车轮替存放的地方,那些阿祖级的火车现在虽然都已经走入历史,但特别规划的「火车头车库」仍然保有一台老火车头,供人合影留念。火车头车库里还有保存完善的火车修缮器具、历史旧照,供人遥想从前。

【奋起湖百年老街】由于旅游兴盛,这条台湾海拔最高的老街也成为许多人旅游阿里山必访的地点。奋起湖老街位于车站下方。由于此区位于阿里山森林铁路之中点,早年以老街、铁路便当和四方竹闻名。来到老街,别忘了尝尝闻名的铁路便当。(便当自费)

第四天: *阿里山祝山观日出 (乘搭祝山小火车) - 阿里山森林公园 - 邹族部落 - 高雄。六合夜市

【阿里山祝山观日出】搭乘「阿里山祝山观日火车」到祝山顶,是阿里山上观赏日出的绝佳地点。而铁道尽端的祝山车站就是台湾海拔最高的火车站。火红的太阳跃居云颠,随后又隐入云中,方使得天空也变幻无常。随着太阳的攀升,天空的颜色也渐渐稳定下来,阳光普照大地,委实壮观;领略完日出之后,便可欣赏阿里山晶莹的繁花美景,惹人心醉。(*注:观赏日出的活动安排将由当天山内的天候与日出的时间表为准。请自备外套:夏天温度约14-24°C、冬天5-16°C。必须凌晨4点左右起身准备登山看日出。)

【阿里山森林公园】地处海拔3000公尺以上,东临玉山山脉与玉山公园相邻,四周高山环列,气候凉爽,盛夏时依然清爽宜人,加上林木葱翠,是全台湾最理想的避暑胜地。壮观云海、擎天神木、日出奇景与艳红樱花是阿里山的四大名景,除此之外,慈云寺、高山植物园、高山博物馆、姊妹潭等景点,亦值得一游。

【邹族部落】阿里山邹族文化部落秉持以邹族文化结构为核心价值,以丰富的文化特色与丰沛的接待热情,真诚感动每位来自各地的旅人,期待能带给每位参访者,以「深度旅游」方式认识邹族,并透过「参与」更了解邹族;更贴切地满足游客一探「高山青」这首歌的意境。

【六合夜市】它是高雄市入夜后最灯火辉煌的地标之一,白天,六合二路是交通要道,到下午五点后即摇身一变,各式南北精致小吃及五花八门的商品摊便纷纷出笼,准备攻陷所有游客的胃。每逢假日摊商也配合装置休闲共食桌椅区,提供游客用餐。







第五天: 高雄。佛光山佛陀纪念馆 - 美浓客家村 - 台东。小野柳

【佛陀纪念馆】台湾最大的佛教道场,创办人星云法师为提倡人间佛教之道,一砖一瓦建立起佛光山,成为台湾信众最多、最负盛名 的佛教圣地。佛陀纪念馆坐东朝西,总面积达100多公顷,历经9年才落成。主体建筑为「前有八塔,后有大佛,南有灵山,北有祇 园」的格局。主馆后方的佛光大佛为佛陀纪念馆的地标,大佛高108公尺,采用1872公吨铜铁建造而成,为目前世界最高的青铜坐佛。 (* 如遇佛陀纪念馆休馆, 行程将改成佛光山)

【美浓客家村】美浓是一个极富客家文化特色且民风淳朴的乡镇,也是台湾少有的完整保留客家文化的地方。优美的名胜古迹风景, 结合当地的人文地理、生活习俗及丰富的旅游内容,造就美浓独特的客家文化特色。另外,这里的传统手艺油纸伞制造介绍、陶艺手 拉坯窑业的展示、美浓特产及传统客家小吃美食,为游客深度认识美浓和客家文化的旅游重镇。

【小野柳】小野柳位于富冈码头北方的海域,是东部海岸最南端的风景据点,因为地形和岩石在种类上,与北部东北角的野柳外貌相 似, 因此被称为「小野柳」。

第六天:台东。三仙台 - 伽路兰游憩区 - 石梯坪渔港 - 花莲。太鲁阁峡谷

【三仙台】生态景观丰富的三仙台,因人为干扰少,岛上处处可见林投、台湾海枣、白水木、滨刀豆等滨海植物,是研究海岸植物生 态的重要据点,并被列为自然保护区。岛的南端到基翚一带海域,有美丽的珊瑚礁和热带鱼群,是花东海岸线海底景观最美的地方。

【伽路兰游憩区】伽路兰社是台东县东河乡著名的阿美族部落,阿美族语称为「kararuan」,内政部统一译音为「jialulan」,翻译成 汉文就是伽路兰。在阿美语中的意思是指洗头发的地方,因为附近小溪富含黏地矿物质,洗发后自然润湿亮丽而得名。

【石梯坪渔港】花东海岸公路至此偏离海边,中间被梯田阻隔,形成不一样的田园景致。石梯坪为一处亘达一公里的奇岩怪石,壮阔 的景象足以媲美北海岸的野柳。这一地区有两层以上的海蚀平台,隆起的珊瑚礁触目皆是。特殊的壶穴突出于地面,状似桶形浴盆, 造形独具趣味。岩石上则遍生各种海洋植物,林投树、仙人掌、马鞍藤等,景观十分丰富。目前此处已规划为风景特定区。

【太鲁阁峡谷】以高山和因地壳变动所切割出的峡谷为主要地形特色,其中中横公路太鲁阁到天的立雾溪河谷,两岸皆由大理石岩层 构成,有大理石峡谷的称谓。沿途景致奇石雄伟,风景独特。

第七天:花莲 - 宜兰 - 台北。山地传统文化特产中心 - 台北101购物中心 - 天禄艺术中心 - 临江街夜市

【台北101购物中心】台北 101购物中心群楼商场有地上101层、地下5层、高508米楼是目前世界第二最高楼。挑高宽敞的设计空间, 将带给来此的消费者感受前所未有的购物享受及绝无仅有的视觉和空间感受,让逛街不再是拥挤的抢购,而是逛得轻松、买得优雅的 超高级享受。

【临江街夜市】 旧称"通化夜市": 小吃充满浓浓的台湾味, 香喷喷的鲁肉饭和鸡肉饭、清甜鲜美的蚵仔煎和大肠蚵仔面线等等, 都让人忍不住食指大动。夜市另一边贩售的商品颇具流行感,价格不贵,在饱尝美食之馀,不妨也来走走逛逛。

第八天:台北 + 新加坡

早餐于酒店,自由活动至集合时间前往桃园机场乘搭豪华客机飞返温暖的家园新加坡。希望康泰为你精心安排的行程能让你留下美好 的回忆。我们愿下次再度与你同行。













TWN8LA/B 13Jan2023/HN

www.hongthai.com.sg

#02-121 珍珠坊 6533 1788

- 1. 在国际或当地重大节日活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程安排。
- 2. 团队如有合拼或行程顺序更改, 恕不预先告知, 将以当地旅行社之安排为准。
- 3. 所有的酒店星级评价均以当地为标准, 地点, 酒店设施不一。如遇当地酒店客满 等因素, 将以同等级的酒店取代。
- 4. 若中英文行程版本出现不符之处,将以中文版本为依据。
- 5. 房间是根据酒店的分配,康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
- 6. 团体全程将以华语讲解。